
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 30/1/2025 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό  Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 

ΘΕΜΑ:  «’’NPL’’ χαρτοφυλάκια & εταιρείες Ειδικού Σκοπού του προγράμματος 

‘’ΗΡΑΚΛΗΣ’’» 
 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Για την αντιμετώπιση του όγκου των μη εξυπηρετούμενων δανείων ψηφίστηκε την 17 

Δεκεμβρίου 2019 το σχέδιο νόμου με την κωδική ονομασία: ‘’ΗΡΑΚΛΗΣ’’, φέροντας τον τίτλο: 

«Πρόγραμμα παροχής εγγύησης σε τιτλοποιήσεις πιστωτικών ιδρυμάτων». Στην ουσία,  το εν 

λόγω αφορούσε σε πρόταση του ΤΧΣ, που έδινε την δυνατότητα στα πιστωτικά ιδρύματα να 

μεταφέρουν χαρτοφυλάκια ‘’κόκκινων δανείων’’ σε εταιρείες Ειδικού Σκοπού, οι οποίες θα 

χρηματοδοτούσαν την αγορά των δανείων από την έκδοση ομολόγων τριών τάξεων. Στην 

βάση των ανωτέρω και αναφορικά με τις συστημικές τράπεζες Πειραιώς, Alphabank και 

Eurobank, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Πόσες και ποιες εταιρείες Ειδικού Σκοπού δημιουργήθηκαν για την υλοποίηση των ανωτέρω 

τιτλοποιήσεων, ποιο είναι το λογιστικό ύψος των δανείων που μεταφέρθηκε σε κάθε μια από 

αυτές, ποια είναι η έδρα καθεμιάς εκ των ανωτέρω εταιρειών και ποιοι είναι οι βασικοί μέτοχοι 

καθεμιάς εξ’ αυτών; 

2. Πόσες συναλλαγές ττιτλοποιήσεων έχουν πραγματοποιηθεί, μέχρι την 31/12/2024, ανά 

τράπεζα, πότε πραγματοποιήθηκαν οι εν λόγω, ποιο είναι το συνολικό ύψος κάθε τιτλοποίησης 

εκ των ανωτέρω, ποιο ήταν το αρχικό ύψος της εγγύησης του ελληνικού Δημοσίου σε κάθε μια 

εξ’ αυτών των τιτλοποιήσεων και ποιο ήταν το ύψος του ανεξόφλητου υπόλοιπου των 

εγγυήσεων, ανά τιτλοποίηση, μέχρι την 31/12/2024;  

3. Ποιες ομολογίες διαβάθμισης ‘’mezzanine’’ και ‘’junior’’ των ανωτέρω τιτλοποιήσεων  

διακρατήθηκαν, μέχρι την 31/12/2024, από μετόχους των προαναφερόμενων συστημικών 

τραπεζών και ποιες από τις εταιρείες διαχείρισης του Ν.4354/2015; 
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4. Υπήρξε ομαδοποίηση τίτλων μεσαίας διαβάθμισης και εκ νέου ταυτοποίηση των ανωτέρω 

τιτλοποιήσεων σε μορφή δευτέρας τάξεως; 

5. Υπήρξε από τις προαναφερόμενες τράπεζες χρηματοδότηση προς τις εταιρείες Ειδικού 

Σκοπού; Αν ναι, ποιας μορφής (πχ ταμειακή, πιστωτική κλπ); 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

 

  

 

 

 

 




